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Datum 19-11-2022

Stellers 
vragen

Arnold Posthuma- PvdA

Onderwerp Geen of onvoldoende verlichting op diverse oversteekplaatsen in Voorschoten.

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende schriftelijk te beantwoorden:

Aanleiding:

Nu dagen steeds donkerder worden en het weer slechter, is het de PvdA opgevallen dat op een 
groot aantal plekken in Voorschoten de verlichting (de zogenoemde lichtbakken) bij 
oversteekplaatsen met zebrapaden matig tot niet functioneert of zelfs helemaal niet aanwezig is. 
Met name met regenachtig weer in de avond- en nachtelijke uren, kan dat gevaarlijke situaties voor
voetgangers opleveren. De PvdA Voorschoten maakt zich daar zorgen over. Wij hebben het niet- 
functioneren of ontbreken van de lichtbakken zelf geconstateerd bij de volgende oversteekplaatsen:

- Rotonde Van Beethovenlaan en Mozartlaan;
- Kruising Admiraal de Ruytersingel en Piet Heynlaan/ Joke Smitweg;
- Bocht Trompweg/ Admiraal de Ruytersingel.

Verder zien we ook veel ruimte voor verbetering bij het zebrapad en fietspad bij de overgang van de
Van Beethovenlaan naar de Admiraal de Ruytersingel (ter hoogte St. Nicolaaspad), omdat daar 
überhaupt geen stellage is opgehangen. 

Voorbeeld:

Achtergrond:
De gemeente Voorschoten heeft in het ‘Beheerplan Openbare Verlichting 2021-2022’ financiële 
middelen gereserveerd voor de vervanging van de openbare verlichting. Op pagina 6 van het 
beheerplan staat dat tot en met 2025 39.000 euro per jaar voor vervanging is gealloceerd, en 
26.000 euro voor reparaties.

Vragen:

1. Is het College op de hoogte van de slechte staat (of zelfs ontbreken) van de verlichting op 
meerdere oversteekplaatsen in Voorschoten?

2. Wat vindt het College van de kwaliteit van de verlichting van alle oversteekplaatsen in 
Voorschoten?

3. Zijn deze lichtbakken onderdeel van het ‘Beheerplan Openbare Verlichting 2021-2022’?
4. Zo ja, kan het College vertellen wanneer deze bovengenoemde plekken aangepakt gaan 

worden?
5. Zo nee, van welk budget zou deze verlichting dan aangepakt moeten worden?
6. Wat is de rol van de leverancier Nobralux bij de verlichting van oversteekplaatsen in 

Voorschoten? Wat is de rol van de gemeente Voorschoten in deze?
7. Kan het College aangeven hoe lang deze situatie van matig tot niet functionerende dan wel 

ontbrekende lichtbakken al in Voorschoten duurt?
8. Is het College bereid een inventarisatie te maken van alle lichtbakken die bij de 

verschillende oversteekplaatsen in Voorschoten staan?
9. Is het College van mening dat het ontbreken van adequate lichtbakverlichting potentieel tot 
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gevaarlijke situaties kan leiden voor onze bewoners?
10. Is het College van plan om lichtbakken aan te brengen bij het zebrapad en fietspad bij de 

overgang van de Van Beethovenlaan naar de Admiraal de Ruytersingel (St. Nicolaaspad)?
11. Is het College van mening dat urgentie is geboden en dat zo spoedig mogelijk aan een 

oplossing voor deze problematiek wordt gewerkt?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):
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Toelichting schriftelijk indienen van vragen om inlichtingen.

Ieder raadslid heeft het recht om vragen te stellen aan het college en de burgemeester. Het college
en de burgemeester hebben namelijk een zgn. informatieplicht, zowel actief als passief. Dat is 
geregeld in de Gemeentewet, artikelen 155, 169 en 180.
Dit betekent niet dat het college en de burgemeester verplicht zijn alle gevraagde informatie te 
geven. De informatie moet nodig zijn om de raad in staat te stellen zijn taak uit te oefenen. 

De wijze van het stellen vragen en de wijze van beantwoorden vereisen een zekere discipline. 
Enerzijds is het verstandig goed na te denken wat wel of niet  wordt gevraagd, want elke vraag 
genereert werk en daarmee kostbare tijd. Anderzijds moeten het college en de burgemeester 
verstandig omgaan met de beantwoording, door snel en adequaat te reageren. 

Om het proces van vragen stellen en beantwoorden in goede banen te leiden zijn voor de 
verschillende soorten schriftelijke vragen zgn. formats ontwikkeld. De bedoeling daarvan is dat op 
de juiste wijze wordt voorgesorteerd en dus niet verschillende soorten vragen en onderwerpen door
elkaar gaan lopen. Door de ingediende vragen te registeren per format is er ook een betere regie 
op de beantwoording.

In de praktijk wordt onderscheid gemaakt tussen:
1.  vragen die bedoeld zijn om nadere uitleg/informatie te verkrijgen over agendapunten 

(meestal raadsvoorstellen) in een aanstaande commissie- of raadsvergadering en:
2.  vragen die daar los van staan, vooral politiek-inhoudelijk.
3. Een aparte categorie vormen de verzoeken om informatie zoals bedoeld in de Verordening 

op de ambtelijke bestand. Het gaat dan om feitelijke informatie van geringe omvang en om
documenten die reeds openbaar en dus beschikbaar zijn.

Voor deze drie soorten vragen kennen we drie formats, t.w. resp.:
1. Het format technisch-informatieve vragen over lopende agendapunten 
2. Het format schriftelijke vragen o.g.v. artikel 39 Regelement van Orde.
3. Het format vragen op grond van de Verordening ambtelijke bijstand c.a. 

Voor het indienen van vragen moet altijd een format worden gebruikt. Alle vragen moeten bij de  
griffie worden ingediend. Deze zorgt voor doorgeleiding naar het juiste orgaan.


